
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 12 de desembre de 2017 
Inici:  21 h 
Fi: 22:45 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
    

Anaïs Medina Terradas  vicepresidenta 
Anna Oliver Torrent  
Dídac Heredia Heredia  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Comajuan Brutau  particular 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
 
També assisteixen a la reunió l'alcalde, Francesc Deulofeu i la Sra. Providencia Creus, en 
qualitat de públic. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior  
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21 h i abans de 
passar a tractar els punts de l'ordre del dia dóna la paraula a la Sra. Providencia Creus. 
 
La Sra. Creus explica que fa alguns mesos que va sol·licitar, mitjançant escrit adreçat a 
l'Ajuntament, poder formar part del Consell de Poble, en representació dels comerciants de La 
Batllòria. Tot just fa uns dies, la van telefonar des de Secretaria de l'Ajuntament per comunicar-
li que havia d'acreditar la representació dels comerciants mitjançant un document signat per 
aquests en què se la nomeni representant del col·lectiu. Atès que la instància la va presentar el 
mes de maig i no ha rebut resposta fins ara (desembre) manifesta que desisteix de la seva 
petició de formar part del Consell. 
 



 

 

Tant la presidenta com l'alcalde la conviden a sol·licitar la seva incorporació al Consell a títol 
individual, però ella desisteix. 
 
La Sra. Creus també comenta que s'ha instal·lat el cartell de senyalització de la Tourdera en el 
mateix espai on estava previst col·locar el cartell informatiu dels comerços de La Batllòria.  
 
Es proposa, per tant, buscar una nova ubicació pel cartell indicatiu dels comerços. 
  
També comenta que s'havia arribat a un acord amb l'Ajuntament pel que fa la il·luminació de 
Nadal, però no s'ha complert i manifesta, per això, el seu descontent, que també li ha fet arribar 
més gent del poble. Cada any hi ha menys llums de Nadal. 
 
També es comenta la manca de neteja al poble i a la zona de la Riereta. Hi ha brutícia pels 
carrers i moltes fulles que no es recullen periòdicament.  
 
El Sr. alcalde comenta, en relació amb el tema de la neteja viària, que revisarà amb quina 
freqüència es fa la neteja, però que aquesta es fa d'acord amb el què està establert al 
contracte. L'Ajuntament no disposa de cap tècnic que pugui revisar a diari si la neteja es fa 
correctament, però si que s'atenen les incidències i queixes que arriben per aquests temes. És 
a dir, si es detecta alguna zona amb brutícia acumulada, sobretot en zones de contenidors, 
s'avisa a l'empresa que gestiona el servei perquè ho netegi. Per això, és important que la 
ciutadania avisi a l'Ajuntament si detecta incidències d'aquest tipus. L'incivisme és molt difícil de 
controlar. 
 
El Sr. Pagès comenta que l'App de l'Ajuntament permet fer queixes i enviar fotoincidències, que 
son ateses amb molta celeritat.  
 
La Sra. Creus també pregunta quan estarà enllestida la Plaça de la pedra de la Pau amb la 
placa i l'enjardinament.  
 
La Sra. presidenta comenta que això va lligat al projecte Sant Celoni flor que es durà a terme 
properament. 
 
Intervé el Sr. Comajuan per comentar el malestar a La Batllòria en relació amb alguns temes, 
com els llums de Nadal, la brutícia i la demora amb les obres del Camp de Futbol. 
 
El Sr. alcalde es compromet a revisar la freqüència de la neteja viària i explica que el nous 
contracte de recollida de residus ja contemplarà un increment de la freqüència de recollida, fet 
que suposarà que s'acumuli menys brutícia, sobretot en determinats punt conflictius ja 
detectats. 
 
També manifesta que ha estat molt pendent del tema del Camp de futbol, perquè l'Ajuntament 
també té molt interès en què estigui enllestit i en funcionament el més aviat possible, però, 
malauradament, a vegades no és possible controlar els terminis de les obres. Hi ha molta gent 
implicada abans de poder recepcionar una obra i no sempre és fàcil fer complir els terminis a 
tercers. Esperem que pugui estar enllestit en breu -diu-.   
 
La Sra. presidenta s'informarà sobre el tema dels llums de Nadal. 
 
  
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 



 

 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 

La Sra. presidenta explica que es va passar per correu electrònic la informació relativa a les 
actuacions de millora del camí paral·lel a la Tordera, dutes a terme darrerament, tal com es va 
sol·licitar en una reunió anterior. 
 
El Sr. alcalde comenta que la Junta de Govern Local ja va aprovar el projecte relatiu a la 
segona part de les actuacions previstes en aquest espai. Alguna de les millores està pendent 
del vistiplau de l'ACA per poder-la tirar endavant.  
 
4. Informació de les comissions 
 
El Sr. Jovellar explica que es van reunir, el Sr. Comajuan i ell mateix, amb l'alcalde i la 
presidenta per exposar la necessitat de fer un carril bici de La Batllòria a Sant Celoni, paral·lel a 
la C35. L'alcalde va prendre el compromís d'estudiar-ho, tot i que ja se'ls hi va manifestar que 
era difícil, atès que la C35 és competència de la Generalitat de Catalunya. També cal tenir en 
compte que en alguns trams potser no hi ha suficient espai per encabir un carril bici.   
 
De tota manera, es demana que es faci aquest estudi de viabilitat de la proposta i en cas que 
tingui una resposta negativa, que es justifiqui el perquè de la inviabilitat. 
 
Tot seguit, intervé el Sr. Heredia per comentar que s'ha previst una nova "Batalla de galls" a la 
Festa Major, malgrat que ja s'havia acordat que no se'n tornaria a fer, degut a les queixes i 
molèsties que ocasiona. 
 
La Sra. presidenta comenta que hi haurà un servei de seguretat privada per vetllar que no hi 
hagi aldarulls. 
 
5. Torn obert de paraula 
 
Pren la paraula el Sr. Comajuan per comentar els problemes existents amb jovent menor de 
Riells i Viabrea que tenen comportaments incívics dins la Unió Batllorienca.   
 
La Sra. presidenta informa que ja s'està treballant aquest tema amb els tècnic de joventut i els 
Mossos per mirar de reconduir la situació i trobar solucions. 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:45 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


